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___________________________________________________________________ 

OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

Broj:27-06/14-1   
Sarajevo:12.06.2014.god 
 

ZAPISNIK  
 
Sa 4 sastanaka IO OSO DSA koji je održati dana 12.06.2014 godine sa početkom u 
13:00 sati u prostorijama Sindikata na Dolac Malti. 

 
Prisutni su:Babić Čečo Ena, Detelj Nataša,Đogić Denis, Mehmedagi Sabina,Korić 
Vasvija,Pamuk Elvedin,Papić Muhamed,Selimović Senad, Smajlović Dževad, 
Suljović Muhamed, Šeremet Damir, Veladžić Dženadin,Trbović Amar, . Ukupno 13 
što je više od 2/3 od ukupnog broja clanova UO OSO DSA. 

 
Prijedlog za dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa proslog sastanka 
3. Rasprava I usvajanje pravilnika fonda solidarnosti 
4. Rasprava I usvajanje:poslovnik o radu OSO DSA, pravilnik o radu OSO DSA, 

Pravilnik o materijalnom poslovanju OSO DSA 
5. Izvjestaji komisija 
6. Razno 

 
AD/1: Ne usvaja se dnevni red već Muhamed Papić predlaže novi dnevni red 
 
AD/2: Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 3 sastanka ,  
 
AD/3: Damir Šeremet izvještava o radu i problemima komisije za liječenje 
 
AD/4:Đogić Denis izvještava o radu komisije za pomoć uposlenicima. 
 
AD/5:Suljović Muhamed izvještava o radu komisije za ugovore. 
. 
AD/6: Muhamed Papić izvještava o humanitarnoj akciji za nastradale u poplavama i o 
sastanku sa nadzornim odborom BH Telecoma,Veladžić detaljno obrazlaže i 
pojašnjava  način prikupljanja i podjele pomoći ugroženima. 
 
AD/7:Prijedlog o dizanju KP protiv bivšeg :predsjednika, sekretara,članova IO DSA i 
knjigovodstvene agencije se jednoglasno prihvata. 
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AD/8: Prijedlog da se Bahto Avad u skladu sa čl.20 Statuta BHT isključi iz članstva 
SBHT. se usvaja jednoglasno. 
 
AD/9: Muhamed Papić detaljno odgovara na pitanja iz produžnica br 2 i br 6 
 
 
AD/10:Muhamed Papić govori o pripremama za marš mira i zahvaljuje se na podrški 
JOB-u ,Generalnom direktoru i Direktoro ID PPIULjR 
 
 
AD/11::Smajić Haris izvještava o radu komisije za pregovore sa Ljutaj Jovankom , 
odnosno o povratu novčanih sredstava OSO DSA od Lutaj Jovanke i pojašnjava 
detalje tog povrata.Na osnovu usmenog dogovora sa Ljitaj Jovankom da se 
otpremnina odbija u korist OSO DSA a da ostatak od 6+1 plata pripada 
navedenoj,dok je na drugom sastanku dogovoreno da 6+1 plata pripada OSO DSA a 
da se OSO DSA obavezuje da ce nakon prve uplate od strane Jovanke Ljutaj uplatiti 
navedenoj 1000 KM 
Prijedlog da navedena komisija pregova i  sa Jadrankom Turkušić se jenoglasno 
usvaja. 
 
AD/12:Prijedlog da se nogometni turnir Smail Šikalo pomogne donacijom od 1500 
KM se usvaja ,Senta suzdržan. 
 
AD/13:Dženadin Veladžić izvještava o dešavanjima na sastanku sa Reiffeisen 
bankom. 
 
AD/14:Prijedlog Pravilnika za liječenje 500 KM za tešku bolest i promjenu 
ortopedskih pomagala participacija 50% usvojen ,Senta suzdržan ostali za. 
 
 
AD/15:Prijedlog Poslovnika o radu OSO DSA se jednoglasno usvaja. 
 
AD/16:Prijedlog Pravilnika o radu OSO DSA se jednoglasno usvaja 
 
AD/17:Prijedlog pravilnika o finansijskom poslovanju tačka 9 se mjenja i jednoglasno 
se usvaja. 
 
AD/18:Prijedlog da se svim članovima IO DSA podjeli pomoć od 100 KM se 
jednoglasno usvaja.  
 
Zapisnik je sačinjen na osnovu audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen je u 
arhivi, zajedno sa zapisnikom. 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSODSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
  PAPIĆ MUHAMED                                                          KORIC EMIR 


